 Először 1332-ben említik meg az oklevelek Megyer néven. Ekkor a debrentei vár tartozéka, a Himfi-család birtokában. Mátyás király 1464-ben a Kanizsaiaknak adta. Hosszú ideig a Megyeri-család birtoka volt. Neve a megyer törzsnévből keletkezett. A török időkben Megyer a sümegi vár „kapuja” volt és mint ilyen el is pusztult. Gyakran keresték fel az eldugott kisközséget a betyárok, akik a falu juhászaival tartottak kapcsolatot. A kistérség legkisebb települése mindössze két utcácskából áll (Fő utca és Új utca), rendezett, ápoltságát mutat. A településvezetők célja, hogy

visszaállítsák Megyer XIX. század végi állapotát, valamint egy Európában is ismert gasztronómiai-kulturális falu létrehozása, ahol a helyi és a környék konyhaművészetének, kulturális tradícióinak bemutatása folyhat.

A település rendezvényei:


- Búcsú: szeptember 8-át követő vasárnap
- Falunap: május utolsó szombatja
- Zorall tábor: augusztus 20. utáni hétvége

 Das erste Mal wird die Siedlung 1332 in den Urkunden unter dem Namen Megyer erwähnt. Damals gehörte sie zum debrenter Burg, war im Besitz der Familie Himfi. König Matthias gab sie 1464 den Kanizsauer. Lange Zeit war Megyer das Gut der Familie Megyeri. Ihr Name stammt aus dem Sippennamen megyer. In der Türkenzeit war Megyer der „Tor“ des sümeger Burges und als solche wurde er vernichtet. Oft haben die Betjaren die weltferne Kleinsiedlung aufgesucht, die mit den Hirten des Dorfes den Kontakt gehalten haben. Die kleinste Siedlung der Umgebung hat erst zwei Strässchen (die Hauptstrasse und die Neue Strasse), ist geordnet, zeigt ein gepflegtes Bild. Das Ziel der Vorgesetzten ist es, ein Europa bekanntem gastronomische-kulturelle Dorf zu schaffen, wo die örtliche und umgebene Gastronomie und kulturelle Tradition durchgeführt werden.

Die Veranstaltungen der Gemeinde sind:

- Kirchtage: am Sonntag nach 8. September
- Dorftage: der letzte Samstag im Mai
- Zorall Herberge: das Wochenende nach 20. August



 The village is first mentioned in the charters of 1332 as Megyer. That time the village belonged to its namegiver Megyer family for a long period of time. The village used to be a part of the castle of Debrente, belonging to the Himfy family. King Mathias gave Megyer to the people of Kanizsa in 1464. During the time of Turkish occupation of Hungary, Megyer (till its fall) used to be the gateway of Sümég. Outlaws often visited the village and were friends of its shepherds.

Since having only two streets (Fő utca and Új utca) Megyer is the smallest village of the micro region. The village is well kept and neat. The leaders of Megyer are popularizing the village all over in Europe and would like to make it a gastronomic-cultural center, where local culinary art and tradition are presented.

- Events of Megyer:
- Festival: On Sunday next to 8 September
 - Village Day: On the last Saturday of May
 - Zorall camp: At first weekend after 20 August

